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Naam commissielid N. de Waal 

Fractie HvM 

Onderwerp Commissievragen HvM (N. de Waal) raadscie. 8-6 agendapunt 
8.1Begrotingen 2024 en jaarrekeningen 2022 gemeenschappelijke 
regelingen en voorjaarsnota 2023 DeSom 

Datum waarop de vraag is gesteld 8 juni 2023 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Portefeuillehouder Dennis Straat 

Afdeling  

 

GR WFA 

 

1.  In de beantwoording van de schriftelijk gestelde vragen wordt aangegeven dat de 

achterstand in het beschrijven en ontsluiten van de archieven zo’n 9 jaar geleden is 

ontstaan. Wilt u uitleggen waarom er volgens het college binnen het Westfries Archief 

wel of geen ondermaats beleid is gevoerd en waarom de politiek niet eerder heeft 

ingegrepen? 

antwoord  In zowel de Begroting 2021, 2022, alsmede 2023 van GR WFA heeft het WFA aangegeven 

te denken dat: na de bezuiniging van 2014, alle aangeboden fysieke archieven voor 

opname konden worden geïnventariseerd door vrijwilligers. De praktijk bleek 

weerbarstiger, er was meer expertise nodig. Er is een plan opgesteld om de opgelopen 

achterstanden weg te werken in 7 jaar tijd.  

Deze periode is nog niet verstreken. 

Het college complimenteert het WFA dat, ondanks de pandemie en de krapte op de 

arbeidsmarkt, het is gelukt om het inlopen van de achterstand op koers te houden. Door 

middel van een beperkte inhuur van expertise wordt de achterstand in de komende vijf 

jaar weer teruggebracht naar een normale werkvoorraad. 

 


